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Zápisnica zo zasadnutia kultúrnej komisie zo dňa 02.04.2025  

   

Začiatok zasadnutia komisie: 17.15 hod. Koniec zasadnutia komisie:    21:00 hod.  

  

Prítomní: Patrik Eckert (PE), Bc. Miroslava Sabová Dudášová (MSD), Antónia Bánovská (AB), 

Ing. Marcel Červenka (MČ),  Tomáš Šesták, BBA (TŠ), Mgr. Ivana Gálusová (IG), Mgr. arch. 

Rastislav Petrovič (RP), Dis. Art. Dagmar Šajbidorová (DŠ). 

  

Zapisovateľka: Simona Bordáčová  

  

Hostia: Mgr. Silvia Kováčová, Mgr. Zuzana Horváthová, Mgr. Dana Krivosudská, Ing. Mária 

Fačkovcová, Ing. Michaela Kulichová,  

 

Verejnosť: Vladimír Herega 

  

1. Otvorenie a schválenie programu  

Zasadnutie komisie otvorila a privítala všetkých prítomných členov poverená členka komisie 

Bc. Miroslava Sabová Dudášová.  

Z účasti na komisii sa ospravedlnila predsedníčka komisie Ing. Martina Hilkovičová.  

Komisia odsúhlasila program podľa pozvánky.   

  

Uznesenie č. 13/2025  

Schvaľuje program zasadnutia komisie:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Bod č. 6 MsZ - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2025, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 7/2024, ktorým sa upravuje 

predaj výrobkov a poskytovaných miestach zriadených na území mesta, a ktorým sa 

vydáva trhový poriadok pre trhovisko a príležitostné trhy. (Mgr. Zuzana Horváthová)   

3. Bod č. 7 MsZ - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2025 o miestnej dani za 

užívanie verejného priestranstva. (Ing.Michaela Kulichová)  

4. Bod č. 13.E MsZ - ZUŠ Správa o výsledku hospodárenia. (Dagmar Šajbidorová, DiS.art.)   

5. Bod č. 17 MsZ - Informatívna správa o činnosti Domu kultúry v Seredi za rok 2024.  

(Mgr. Dana Krivosudská)  

6. Bod č. 22 MsZ - Koncepcia rozvoja kultúry mesta Sereď na roky 2025 – 2030 s 

výhľadom na rozvoj cestovného ruchu. (Mgr. Silvia Kováčová)  

7. Rôzne 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 8  ZA: 8   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 14/2025  

Návrh člena Kultúrnej komisie Tomáša Šestáka BBA. na výmenu bodu programu č.2. Výmena 

za vystúpenie občana p. Vladimíra Heregu a posunutie bodov komisie.  

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 8  ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
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Uznesenie č. 15/2025  

Návrh členky Kultúrnej komisie Bc. Miroslavy Sabovej Dudášovej doplnenie do bodu rôzne – 

informácia o príprave Seredského hodového jarmoku a Florafestu.  

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 8  ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

2. Vystúpenie občana - Vladimíra Heregu 

Občan vystúpil s informáciou o stave Mestskej Knižnice. Je potrebné navýšenie počtu kníh, 

doplnenie knižného fondu, obmenenie regálov, v ktorých vníma neporiadok a neprehľadne 

poukladané knihy. Seredský hodový jarmok – prečo si musia občania platiť za podujatia 

v amfiteátri?  

 

ROZPRAVA 

 

Mgr. Dana Krivosudská: 

Máme málo finančných prostriedkov v knižnom fonde. Bavili sme sa s Mestom, že by mali byť 

podujatia zadarmo, ale je to momentálne nastavené tak, ako to je.  

 

Ing. Mária Fačkovcová: 

Bohužiaľ, čo sa týka Seredského hodového jarmoku sme obmedzení rozpočtom. Kultúrne 

programy máme rozdelené na dve miesta. V amfiteátri sú za poplatok a na Námestí slobody 

sú zadarmo. Čo sa týka knižnice vidím, že sa posúvajú a vytvárajú rôzne aktivity.  

Ďalej položila otázku na pani Galúsovú, ako metodičku v krajskej knižnici, či sú na ukladanie 

kníh nejaké normy. 

 

Mgr. Ivana Gálusová: 

Sú predpisy na to koľko má byť regálov. Keď je knižnica jednotná vedia sa v nej orientovať aj 

malé deti, ktoré sú k tomu v knižniciach vedené.    

 

Patrik Eckert: 

Na základe podnetov občanov sme navštívili knižnicu ako členovia komisie. Ja, p. Šesták a p. 

Gálusová. Boli tam všetky zamestnankyne, s ktorými sme komunikovali a riešili podnety. Vypočuli 

sme si aj my ich požiadavky a postrehy s čím sa stretávajú vo svojej práci.  

 

Uznesenie č. 16/2025  

Kultúrna komisia predkladá Mestskému zastupiteľstvu v Seredi poslanecký návrh v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Seredi na svojom zasadnutí dňa 10.04.2025 prerokovalo a 

schvaľuje 

zapracovať v rámci 3. zmeny rozpočtu 2025 navýšenie finančných prostriedkov pre Dom 

kultúry o čiastku 10 000€ na nákup kníh a modernizáciu knižného fondu Mestskej knižnice 

v Seredi.  

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 8  ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

3. Bod č. 6 MsZ - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2025, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 7/2024, ktorým sa upravuje predaj výrobkov 
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a poskytovaných miestach zriadených na území mesta, a ktorým sa vydáva trhový poriadok 

pre trhovisko a príležitostné trhy. 

Predložila vedúca organizačného oddelenia Mgr. Zuzana Horváthová. 

 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 17/2025  

Kultúrna komisia Mestskému zastupiteľstvu v Seredi odporúča uzniesť sa na Všeobecne 

záväznom nariadení č. 2/2025, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Sereď č. 7/2024, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových 

miestach zriadených na území mesta, a ktorým sa vydáva trhový poriadok pre trhovisko a 

príležitostné trhy.  

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:8   ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  

 

4. Bod č. 7 MsZ - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2025 o miestnej dani za 

užívanie verejného priestranstva. 

Predložila referentka finančného oddelenia Ing. Michaela Kulichová. 

 

ROZPRAVA 

Uznesenie č. 18/2025  

Kultúrna komisia Mestskému zastupiteľstvu v Seredi odporúča uzniesť sa na všeobecne 

záväznom nariadení mesta Sereď č. 3/2025 o miestnej dani za užívanie verejného 

priestranstva. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:8   ZA:8   PROTI: 0   ZDRŽAL SA:  0 

 

5. Bod č. 13.E MsZ - ZUŠ Správa o výsledku hospodárenia. 

Predložila riaditeľka Základnej umeleckej školy Jána Fischera-Kvetoňa Dis. Art. Dagmar 

Šajbidorová. 

 

ROZPRAVA 

Uznesenie č. 19/2025  

Kultúrna komisia Mestskému zastupiteľstvu v Seredi odporúča schváliť Správu o hospodárení 

Základnej umeleckej školy Jána Fischera-Kvetoňa v Seredi za rok 2024. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 8   ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0  

 

6. Bod č. 17 MsZ - Informatívna správa o činnosti Domu kultúry v Seredi za rok 2024.  

Predložila riaditeľka Domu kultúry v Seredi Mgr. Dana Krivosudská. 

ROZPRAVA 

 

Ing. Marcel Červenka: 

Predniesol návrh na spracovanie Správ o činnosti a hospodárení organizácie DK a jednotlivých 

organizačných zložiek do prehľadných tabuliek, vďaka čomu by sa dalo lepšie orientovať v 

dátach naprieč strediskami, rokmi či podujatiami. 
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Uznesenie č. 20/2025  

Kultúrna komisia Mestskému zastupiteľstvu v Seredi odporúča zobrať na vedomie 

„Informatívnu správa o hospodárení Domu kultúry v Seredi za rok 2024 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 8   ZA:  8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA:  0 

 

7. Bod č. 22 MsZ - Koncepcia rozvoja kultúry mesta Sereď na roky 2025 – 2030 s výhľadom 

na rozvoj cestovného ruchu. 

 Vedúca oddelenia školstva, športu a kultúry Mgr. Silvia Kováčová. 

 

ROZPRAVA 

 

Doplnenie koncepcie – pripomienky na dopracovanie: 

Bod Špecifické ciele: 

- 1.1.1. Rekonštrukcia seredského kaštieľa, časti 2 a 3 (t. j. okrem prenajatej časti) – 

realizácia opravy strechy kaštieľa a osadenie okien (alebo minimálne ich zadebnenie), 

vypracovanie kompletnej projektovej dokumentácie k rekonštrukcii kaštieľa, pridať OZ 

Kaštieľ Sereď, ako partnera pre cieľ. 

- 1.1.3. Rekonštrukcia Fándlyho fary – vybudovanie informačného centra, aktualizácia 

projektovej dokumentácie k vybudovaniu informačného centra. 

- 1.3.2. Vybudovanie koncertnej sály základne umeleckej školy – aktualizácia 

projektovej dokumentácie. Zdvojnásobenie čiastky na 250 000 €. 

- 1.4.3. Zníženie energetickej náročnosti Mestského múzea – výmena okien a dverí. 

- 2.1.1. Zapojenie lokálnych umelcov a talentovaných ľudí do programov a podujatí – 

bod dať preč. 

- 2.2.1.Vytvorenie databázy lokálnych aktérov kultúry - pridať KC PRIESTOR ako 

Infobodka Sereď, ako partnera pre cieľ. 

- 2.2.3. Podpora organizovania kultúrnych a spoločenských podujatí inými aktérmi 

kultúry zo strany mesta – do roku 2027  -  20 000 €, do roku 2030 - 90 000 € 

- 2.3.1 Vytvorenie zoznamu kultúrnych pamiatok a pamätihodností na území mesta - 

Mimovládne organizácie ako partneri na spoluprácu. 

- 2.3.2. – Aktualizácia organizačnej štruktúry organizačných zložiek Domu kultúry 

a meranie bude reorganizačná štruktúra Domu kultúry vrátane udelenia štatútu múzea 

pre Mestské múzeum Fándlyho fara. 

- 4.1.3 Optimalizácia správy mestských budov a amfiteátra. 

- 4.1.4 Zvýšiť rozpočet na personálne kapacity pre rozvoj kultúry – navýšenie 

personálnych kapacít vrátane pozície programový pracovník. 

 

Uznesenie č. 21/2025  

Kultúrna komisia Mestskému zastupiteľstvu v Seredi odporúča schváliť Koncepciu rozvoja 

kultúry v meste Sereď na roky 2025 – 2030 s výhľadom na rozvoj cestovného ruchu 

s identifikovanými pripomienkami. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ: 5 (MSD,PE,MČ,IG,TŠ)      ZA: 5 (MSD,PE,MČ,IG,TŠ)      PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 0  
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8. Rôzne - Informácia o stave príprav podujatí Seredského hodového jarmoku a Florafestu.  

Predniesla zástupkyňa primátora Ing. Mária Fačkovcová. 

 

ROZPRAVA 

Tomáš Šesták. BBA – komunikoval s p. Fačkovcovou aj s p. Krivosudskou. Minulý rok dávali 

pripomienky, ktoré by chceli zapracovať. Pripomienkovali sme rozloženie jarmoku. Na 

stretnutie sme neboli prizvaní.  

 

Ing. Marcel Červenka – nemá čas zúčastňovať sa na pracovných poradách, ale prijal by aspoň 

informácie, aby vedel prispieť pripomienkami a návrhmi. 

 

Ing. Mária Fačkovcová – organizačný tím na Seredský hodový jarmok nie je. Bolo jedno 

pracovné stretnutie, kde členovia komisie nie sú prizvaní. Vyhodnotili sme si všetky 

pripomienky aj vaše. Bola vypracovaná smernica, podľa ktorej vie každý zamestnanec aká je 

jeho úloha.  Florafest je už zabezpečený. Mesto tam zabezpečuje poriadok, údržbu a podobne. 

Kultúrny program zabezpečuje Dom kultúry.    

 

Bc. Miroslava Sabová Dudášová – určili sme si dvoch zástupcov, ktorí vedia pomáhať pri 

prípravách a vedenie mesta s tým osobne na zasadnutí komisie súhlasilo. Napriek tomu boli 

zástupcovia z diskusií o SHJ 2025 vynechaní. 

 

Patrik Eckert – Dvaja členovia dvakrát sa zúčastnili na poradách. Vyšli od nich pripomienky, 

ktoré neboli zapracované. 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu poďakovala Bc. Miroslava Sabová Dudášová 

členom komisie a hosťom za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie kultúrnej komisie.  

 

 

 

 

 

Bc. Miroslava Sabová Dudášová 

 členka komisie  

  

 

 

 

 

Zapísala: Simona Bordáčová, dňa 04.04.2025  


